
 
 

 

 

Posiedzenie Prezydium WRDS WD  

20 stycznia 2020 r., godz. 14.00  

Sala Zarządu Województwa Dolnośląskiego Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Dolnośląskiego. 

 

I. Porządek obrad: 

 

1. Powitanie – Artur Mazurkiewicz, Przewodniczący WRDS WD, Prezes Zarządu 

Dolnośląskich Pracodawców. 

2. Informacja na temat nowych powołań do WRDS WD: Pracodawcy RP – odwołanie 

Andrzeja Kalisza, powołanie Marka Pasztetnika – Artur Mazurkiewicz. 

3. Dyskusja na temat powołania nowego przewodniczącego Zespołu ds. ochrony zdrowia 

i polityki społecznej WRDS WD (dotychczas był nim Wojewoda Dolnośląski Paweł 

Hreniak) – Artur Mazurkiewicz, Członkowie Prezydium. 

4. Ocena i zatwierdzenie tematów i zagadnień oraz harmonogramu pracy WRDS WD  

w 2020 roku – Artur Mazurkiewicz, Członkowie Prezydium. 

5. Ustalenie harmonogramu prac Prezydium WRDS WD w I kwartale 2020 r. – 

Członkowie Prezydium. 

6. Ustalenie tematyki i terminu posiedzenia WRDS WD w I kwartale br. – członkowie 

Prezydium. 

7. Informacja na temat prac nad Konferencją „I Dolnośląskie Forum Rynku Pracy” – 

Artur Mazurkiewicz, Artur Sawrycz, Wiceprezes Zarządu Dolnośląskich 

Pracodawców, Dolnośląska Agencja Rozwoju Regionalnego S.A. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zakończenie posiedzenia.  

 

 

II. Lista obecności: 

 

1. Artur Mazurkiewicz, Przewodniczący WRDS WD, Prezes Dolnośląskich 

Pracodawców 

2. Cezary Przybylski, Marszałek Województwa Dolnośląskiego 

3. Marek Woron, BCC 

4. Antoni Karasiński, OPZZ 



5. Andrzej Kalisz, Rada ZIG – PiP 

6. Zbigniew Ładziński, DIRz we Wrocławiu 

7. Artur Sawrycz, Konfederacja Lewiatan, DP 

8. Piotr Majchrzak, NSZZ „Solidarność” 

9. Jarosław Kresa, Wicewojewoda Dolnośląski 

10. Krzysztof Kisielewski, FZZ 

 

 

 

 

III. Treść wystąpień: 

 
 

 

1. Posiedzenie rozpoczął Artur Mazurkiewicz, Prezes Zarządu Dolnośląskich Pracodawców, 

Przewodniczący WRDS WD. Zaproponował zmiany w porządku obrad, które zostały 

jednogłośnie przyjęte przez członków Prezydium. 

 

2. Przewodniczący WRDS WD przedstawił informacje na temat zmian w składzie Prezydium. 

Pracodawcy RP przesłali pismo dotyczące odwołania Andrzeja Kalisza, a na jego miejsce 

powołanie Marka Pasztetnika, prezesa Zarządu ZIG – Pracodawcy i Przedsiębiorcy, który 

będzie uczestniczył od następnego posiedzenia, a jego formalne powołanie nastąpi w marcu na 

posiedzeniu plenarnym. Przewodniczący oraz inni członkowie podziękowali Andrzejowi 

Kaliszowi za jego wieloletnią pracę na rzecz budowania dialogu społecznego. Andrzej Kalisz 

był członkiem prezydium przez 17 lat. Od 2003 roku – w Wojewódzkiej Komisji Dialogu 

Społecznego we Wrocławiu, a od 2015 r. – w Wojewódzkiej Radzie Dialogu Społecznego 

Województwa Dolnośląskiego. 

3. Kolejnym punktem posiedzenia było przedstawienie przez Artura Sawrycza, Wiceprezesa 

Zarządu Dolnośląskich Pracodawców, prac nad Konferencją „I Dolnośląskie Forum Rynku 

Pracy”, która dotyczyć będzie przyszłości rynku pracy w naszym regionie. Termin konferencji 

ustalono na 28 kwietnia 2020 r. Przewodniczący Artur Mazurkiewicz zachęcił wszystkich 

członków do zgłaszania propozycji panelistów oraz lokalizacji konferencji. W trakcie dyskusji 

Marek Woron z BCC zaproponował, aby włączyć w charakterze partnerów uczelnie wyższe: 

Uniwersytet Wrocławski, Politechnikę Wrocławską oraz Uniwersytet Przyrodniczy obok 

Uniwersytetu Ekonomicznego, który jest patronem merytorycznym przedsięwzięcia. 

Prezydium udzieliło pełnomocnictwo Arturowi Sawryczowi na organizację konferencji. 

4. Artur Mazurkiewicz rozpoczął dyskusję na temat powołania nowego przewodniczącego 

zespołu ds. ochrony zdrowia i polityki społecznej WRDS WD. Dotychczas był nim Wojewoda 

Dolnośląski Paweł Hreniak, który aktualnie jest Posłem na Sejm RP. Marek Woron 

zaproponował przedstawiciela BCC – Marka Moszczyńskiego. Ustalono, że propozycja ta 

zostanie przedstawiona na indywidualnym spotkaniu przewodniczącego Rady z nowym 

Wojewodą Dolnośląskim, który był nieobecny na posiedzeniu. Artur Mazurkiewicz poprosił 

członków Prezydium o zastanowienie się nad kandydaturami na nowego przewodniczącego 

zespołu ds. ochrony zdrowia i polityki społecznej WRDS WD. 

5. Następnym punktem była ocena i zatwierdzenie tematów i zagadnień oraz harmonogramu 

pracy WRDS WD w 2020 roku. Przewodniczący WRDS WD poprosił o zgłoszenie istotnych 



tematów członków prezydium, nad którymi Rada powinna się w tym roku pochylić. Marek 

Woron zaproponował wspólne spotkanie wielu środowisk dotyczące problematyki związanej 

z zatrudnianiem cudzoziemców. Cezary Przybylski, Marszałek Województwa 

Dolnośląskiego zgłosił temat związany z gospodarką śmieciową i budową z prawdziwego 

zdarzenia spalarni odpadów na Dolnym Śląsku w kontekście rosnących kosztów wywozu 

śmieci. (m.in. wzrost cen utylizacji w szpitalach). Artur Mazurkiewicz zaznaczył, że zależy mu 

na promocji działań WRDS WD. Krzysztof Kisielewski, Przewodniczący Zarządu 

Wojewódzkiego Forum Związków Zawodowych, zaproponował by pochylić się nad tematem 

braków kadrowych w Straży Granicznej i Administracji Skarbowej – także w kontekście 

cudzoziemców pracujących w Polsce, który zgłosiły mu służby. Piotr Majchrzak, NSZZ 

Solidarność zgłosił temat poruszający współpracę organizacji związkowych z pracownikami 

korporacji – utrudnianie kontaktów przez pracodawców. Przewodniczący Artur 

Mazurkiewicz zaznaczył, że WRDS WD powinna również zająć stanowisko w temacie 

szkolnictwa zawodowego w świetle zmian legislacyjnych i organizacyjnych. Temat jest 

związany z rynkiem pracy i jego przyszłością. Kolejnym problemem nad którym powinna się 

pochylić Rada to sytuacja na SOR-ach oraz dostęp do nocnej i świątecznej pomocy medycznej. 

Marek Woron zaapelował, by Rada wróciła do tematów, którymi zajmowała się  

i interweniowała w ubiegłych latach, by sprawdzić, jakie zostały podjęte działania w tych 

sprawach, m.in. czy poprawiła się sytuacja na oddziałach psychiatrycznych. Przewodniczący 

zaproponował, aby każdy członek Prezydium zgłaszający dany temat, pilotował jego realizację. 

Prezydium przyjęło propozycje programowe do działań na najbliższe pół roku.  

5. Przewodniczący Artur Mazurkiewicz zaproponował, żeby posiedzenia Prezydium były 

organizowane co miesiąc i trwały od 1,5 do 2 godz. Ustalono, że będzie to co druga środa 

miesiąca. Zaplanowano też wstępnie termin kolejnego posiedzenia na 12 lutego br., a 

pierwszego w tym roku posiedzenia plenarnego na 11 marca. 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła:      Zatwierdził: 

Paulina Czarnota      Artur Mazurkiewicz 

Biuro WRDS WD      Przewodniczący WRDS WD 

 

…………………………………    …………………………………. 

data i podpis      data i podpis 


